
Sammanfattning Föräldramöte 5/3 2024

Hur ser 2024 ut?

● Truppen

● 44 st pojkar plus en som testar på

● 6 st ledare (Jimmy, Dennis, Kim, Per, Marcus, Anders)

● Träning/Träningsmatcher/Cuper

● Träning fredag och söndag på Thordéngården till v17. Därefter nya

tider och eventuellt ny plats (Bodele)

● Träningsmatch mot LSK 16/3

● Matchcamp BK Häcken 24/3

● Eventuellt träningsmatch mot Vänersborg IF

● Kungsladugårds BK (KBK) Vårcup 4-5 maj

● Eventuellt ytterligare en cup innan sommaren (Junicupen?)

● Oddebollen 2-4 Augusti

● Färgelanda Cup 9-11 Augusti

● Ingen övernattningscup detta år

● Respektera ledarnas coachning, det är ledarna som ger instruktioner

på match/träning

● Nolltolerans mot svordomar och dåligt beteende inom laget.

● Seriespel

● 3 lag anmälda. 2 st till BFF och 1 till VFF

● 1 hemmamatch och 2 bortamatcher per helg

● Så spelar och tränar vi 7 mot 7

● Per gick igenom spelformen 7 mot 7. Separat information delades ut

● Närvaro

● 63% närvaro i snitt under 2023

● Mål 2024 75%

● Önskemål från föräldrar är att utvärdera laget.se för registrering av

närvaro till träningar. En kallelse går ut till varje träning där man fylla i

om ens barn kommer att närvara eller ej

● Information om att en kallelse till match/cup har skickats ut kommer

fortsätta att göras

http://laget.se


● Bemanning

● Seriespel, för varje hemmamatch krävs

● 2 matchvärdar

● 2 kioskansvariga

● 2 ”linjedomare”

● Förslag att upprätta en messengergrupp eller motsvarande för

att lättare kommunicera mellan föräldrar om vem som gör vad

● Håkan fixar domare inför varje hemmamatch

● Oddebollen (2-4 Augusti)

● Kallelse går ut innan sommaren till samtliga. Om man tackar ja

krävs att man som vårdnadshavare utför 3-4 arbetspass/barn

under själva Oddebollen

● Föräldragruppen sköter pass indelningen

● 3 lag anmälda

● Klubbinfo

● Jerker och Björn informerade om UngdomsUtskottet

● Leif Lindvärn ordförande och på plats på Thordéngården varje

vardag under arbetstid

● Önskar fler till ungdomsutskottet. Är man intresserad? vänligen

kontakta någon i UU.

● Ett stort lyft med Håkan som domaransvarig

● Övriga frågor

● -

● Försäljning

● Demokratiskt beslut efter förra årets föräldramöte att försäljning skulle

ske. Detta för att ha pengar till Cupavgifter, matcher(domaravgift,

minibussar), aktiviteter, träningskläder och material som inte klubben

tillhandahåller

● Bra försäljning inledningsvis men med minskad intresse och lågt

deltagande på senaste försäljningen

● Ledarna avsäger sig ansvaret för försäljningen. Eventuellt ny

försäljningen kommer ske efter nytt beslut och i ny regi

● Diskussionen gällande hantering av senaste försäljningen väckte

åsikter. Inget beslut fattades



● Försäljning av Bingolotter m.m. som sker via klubben är oförändrad

och kommer ske som innan


